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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen intézkedéseket tett a tárca az elmúlt két évben a levegőtisztaság
javítása érdekében?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ
igénylő kérdés kívánok benyújtani

Tisztelt Miniszter Úr!

A még aktuális kormányprogramban, melyben a környezetvédelem fejezet „ A
környezetvédelemben fordulatot érünk el" címet viseli, nincs említés a
levegőtisztaság javításáról. EU elvárás, hogy ez ügyben a kormány javítsa a
helyzetet .

Ezért aktuális a kérdés, hogy milyen intézkedéseket tett a tárca az elmúlt két
évben a levegőtisztaság javítása érdekében?
Milyen támogatási forrásokat biztosított és milyen összegben a tárca a fenti
célra?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . szeptember 23-án.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELÓ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Dr. TurfiKovács Béla

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszternek .
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